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Orienteringssak, ved kommunedirektøren 

Framlegg til vedtak:

Kommunestyret - 041/22 - 16.06.2022

KS - behandling:
Kommunedirektør Bjørnar Fjellhaug orienterte.

· Jan Erik Espelid (Bygdelista) spurte om planar for Austrheim arbeidssenter: «Kan ordfører 
orientere om hvordan arbeidet med nytt kommunalt arbeidssenter står i dag, om det 
kommet fram aktuelle lokaler for denne virksomheten, og om finansiering av dette er lagt inn 
i budsjettet for inneværende år».

· Kommunedirektør Fjellhaug svara Espelid og sa administrasjonen vil sjå på bygging av eit nytt 
helsetun, med oppstart av arbeidet i 2026. Ventar med nytt Arbeidssenter til ein ser om 
Nordliheimen kan brukast til noko slikt. Bakgrunnen for vurderinga er tilstandsrapporten for 
Nordliheimen, og det som er sagt om at det er betre å bygga nytt enn flikka på dagens bygg. 

· Gangveg Åråsfeltet til kommunesenteret, her må ein sjå nærare på saka og komma tilbake til 
kommunestyret.

· Sommarjobb for ungdom, har lyst ut og tilsett ein del unge innanfor omsorgstenestene, frå 18 
år og oppover. Også lyst ut arbeid for andre barn og unge (gjennom Ungdomsklubben) i 
sommar. Må jobba meir med UngJobb Austrheim, var behov for å planlegga dette vidare før 
ein kjem i gang. Ønskjer å stilla krav til dei unge som skal jobba, som å komma presis og ikkje 
bruka mobiltelefonen.

· Reidar Øksnes (Sp) sa at det er bra å vera streng med mobilbruk, men må også vera raus med 
dei unge. Kommunedirektøren svara at ein kant det steg for steg med enkelte, men må 
samstundes førebu dei på arbeidskvardagen.

· Kommunedirektør Fjellhaug sa at administrasjonen kjem tilbake til framlegget om 
gjennomgangsbustad for nytilsette dei første tre åra.



· Einingsleiar teknisk drift Rolf Henning Myrmel orienterte om asfaltering av gangveg på 
Fonnes, ved den nye Vardebrua. Står att rundt 50 meter gangveg å asfaltera, 150 
kvadratmeter, til rundt 35.000 kroner. Denne asfalteringa vil gjera det lettare for dei som går 
å sjå kva som er gangveg, og kva som er privat eigedom. Her sa ordførar Per Lerøy (Ap) at ein 
berre må finna midlane og få dette gjort før gangbrua er på plass.

· Einingsleiar teknisk drift Rolf Henning Myrmel orienterte om asfaltering ved Austrheimhallen. 
Er tenkt ein gangveg i bakkant av parkeringsplassen bort til Austrheimhallen. Er gjort ei 
markering med maling, ser på om ein kan gjerast dette meir profesjonelt, malinga som er 
gjort til no har berre eitt års varigheit.

· Einingsleiar teknisk drift Rolf Henning Myrmel orienterte om skuleutbygging. Klagefristane for 
anbod har gått ut, og vil skriva kontraktar i løpet av nokre dagar. Åsane byggmesterforretning 
er tildelt kontrakt på arbeidet med Årås skule. 7 Fjell har fått arbeidet med rehabilitering av 
Kaland skule. Målet er å vera klare til påske 2023. Riving av Kaland 1 i haustferien 2022. 
Arbeidet skal skje i samråd med skulane, med tanke på arbeid i fleire klasserom samstundes.

· Britt M. S. Lerøy (Ap) spurte om framdriftsplan på arbeidet på skulane. Myrmel svara at 
leverandørane kunne ta dette i løpet av 2022, men det ville gjort det umogleg å driva skule 
samstundes. For administrasjonen er det viktigaste at skulane er klare i god tid til skulestart 
2023/2024, og det er sagt at påske er det bedriftene reknar med å vera ferdige innan. 

· Reidar Ulvøy (Ap) at han i utgangspunktet er skuffa, når det er sagt at ein så langt det er 
mogleg skal brukast lokale selskap. Kan ein få vita kva som er prisane for arbeidet på Årås 
skule, og korleis ser ein for seg å ha kostnadskontroll og rapportering på dette prosjektet, 
særleg om det kjem ting som ikkje er med i anbodet.

· Rolf Henning Myrmel svara at lokale leverandørar ikkje har ønskt å gje pris på dette tilbodet. 
Prisen Årås skule om lag 8,9 millionar medrekna interne kostnader og litt margin. Skal ha tett 
og god oppfølging på dette prosjektet. Trygg på Årås-utbygging, men meir usikker på Kaland, 
med tanke på kva som kan dukka opp når ein opnar tak og vegger. Ser det ikkje før ein opnar 
opp.

· Reidar Ulvøy (Ap) sa at det må vera fokus på kostnadskontroll og rapportering, og at ein må ta 
fatt i uventa ting straks.

· Per Lerøy (Ap) ba om at formannskapet blir orientert om framdrift og kostnader løpande, her 
svara Myrmel at det vil skje.

· Kommunedirektør Fjellhaug sa at det kjem ei sak til kommunestyret i september om 
selskapsstrukturen i NGIR.

· Kommunalsjef oppvekst og kultur, Trine M. Jansen, orienterte om at det har komme to 
flyktningar frå Ukraina, så langt.

· Økonomi- og personalsjef Odd Harald Dommersnes orienterte om turnover for Austrheim 
kommune. Presentasjonen ligg ved møteboka.

· Ordførar Per Lerøy sa at orientering om status for politiske saker vert utsett til 
kommunestyret i september.

Handsaming i kommunestyret:
Kommunedirektøren sitt framlegg vert samrøystes vedteke.

KS - vedtak:



Orienteringane vert teke til vitande.

Saksopplysninger:
Orientering om mellom anna desse sakene: 
Turnover
Status politiske saker
Flyktningar
Skuleombygging

 


